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Vragen voor het vragenhalfuur raad 23 januari 2018 
 
 
 
 

Voorzitter, 
 
Wij Al vaker hebben wij van de HOP vragen gesteld over de verkeersveiligheid 

op het stuk Jan Glijnisweg tussen de Huygendijk en de Oterlekerweg, de 60 
kilometerzone. De bewoners maken zich al enige tijd ernstige zorgen over de 

veiligheid op de weg, zowel voor het autoverkeer als voor fietsers en 
wandelaars. De verkeersintensiviteit neemt toe, er wordt te hard gereden. De versmallingen 
leveren in de beleving van de weggebruikers meer gevaarlijke situaties op dan dat zij de 
veiligheid vergroten. In de afgelopen maanden zijn er een aantal heftige ongelukken geweest, 
soms wel twee maal per week. 
Een aantal bewoners heeft melding gemaakt van "bijna ongelukken" bij de politie: onverantwoord 
rijgedrag, structureel veel te hard maar helaas zonder resultaat. Omdat het een 60 km zone is 
buiten de bebouwde kom doet de politie daar niets aan, zo krijgen zij althans te horen. 
 
Voorzitter, de bewoners weten niet meer waar zij terecht kunnen met hun zorgen. Welke stappen 
kunnen zij ondernemen om de veiligheid te waarborgen? Omdat wij van mening zijn dat hier 
acuut aandacht voor moet zijn maken we gebruik van het vragenhalfuur. 
 
John Does 
Fractie HOP 
 
 
 
 

Voorzitter, 
 
Er heerst grote onrust over de inkrimping van het busvervoer in onze regio. 
Graag wil de SP in het komende vragenuurtje vooraf aan de raadsvergadering 

de volgende vraag stellen: 
 
Wat verandert er per juli a.s. precies in het busnet in onze regio? 
 
Cor Hoekstra 
Fractie SP 
 


